

St. Mark's Coptic Orthodox Church, Toronto

WEEKLY ANNOUNCEMENTS

27 October 2024



كنيسة مارمرقس القبطية الأرثوذكسية – تورنتو

التنبهات الأسبوعية

٢٧ أكتوبر ٢٠٢٤

+ Liturgies & Church Services:

Celebrated as per the monthly schedule posted on church website.

+ القداسات والخدمات الطقسية:

حسب الجدول الشهري على موقع الكنيسة الإلكتروني.

+ Cloud of Witness Celebration:

For children from Angels to grade 6 on this Thursday 31st October at 6:00-8:00 PM at the Cathedral.

+ حفلة سحابة الشهود:

للأطفال من الملائكة إلى الصف السادس يوم الخميس ٣١ أكتوبر الساعة ٦:٠٠ – ٨:٠٠ بالكاتدرائية.

+ St Mark's General Spiritual Arabic meeting:

Next topic on Friday 1st November at 8:00 PM at the mother church: "But I say to you... forgive and you will be forgiven" by Nancy Suriel.

+ اجتماع مارمرقس الروحي العربي العام:

موضوع يوم الجمعة القادم ١ نوفمبر الساعة ٨:٠٠ م بالكنيسة الأم: «أما أنا فأقول... اغفروا يغفر لكم»، المتكلم نانسي سوريال.

+ Sunday School Fundraising:

On coming Sunday 3rd November after the first and second liturgies at the Cathedral. The kids are baking; please support them.

+ جمع التبرعات لمدارس الأحد:

يوم الأحد القادم ٣ نوفمبر بعد القداس الأول والثاني بالكاتدرائية. الأطفال يخبزون، الرجاء مساندهم ودعمهم.

+ St Mark's basketball league:

Starting the winter sessions from 10th November 2024 until 27th April 2025, on Sundays from 1:30-3:30 PM for grades 3-10. Registration is on Unity App.

+ دوري مارمرقس لكرة السلة:

يبدأ الموسم الشتوي من ١٠ نوفمبر ٢٠٢٤ حتى ٢٧ أبريل ٢٠٢٥ كل يوم الأحد الساعة ١:٣٠ – ٣:٣٠ ظهراً للصفوف الثالث إلى العاشر. التسجيل في unity app.

+ English Parenting Meeting Trip:

Explore "Daniel" theatre fun, indoor water park & shopping by bus to Grove City, Pennsylvania on December 26-30, 2024. Registration on Unity App. Early bird November 4th, deadline December 2nd. \$1350 per couple and \$300 per child.

+ رحلة لاجتماع أولياء الأمور الانجليزي:

اكتشاف "دانيال" مسرح وحديقة مائية وتسوق، بالاتوبيس الى جروف سيتي بنسلفانيا من ٢٦ – ٣٠ ديسمبر ٢٠٢٤. التسجيل على unity app، الحجز يبدأ ٤ نوفمبر و آخر ميعاد ٢ ديسمبر. ١٣٥٠ دولار للزوجين و ٣٠٠ دولار للطفل.

+ Commemoration of the Departed:

In today's liturgies, we prayed for the repose of:

1) The Late.

+ تذكارات المنتقلين:

صلينا في قداسات اليوم من أجل نياح:

(1) المنتقل.